

# 杭州杭叉CQD15-20H-SC1叉车蓄电池48V6HPZB450铅酸蓄电池组 杭叉叉车电瓶型号规格

产品名称	杭州杭叉CQD15-20H-SC1叉车蓄电池48V6HPZB450铅酸蓄电池组 杭叉叉车电瓶型号规格
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	15660.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:48V6HPZB450 产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

## 产品详情

杭州叉车CQD15-20H-SC1，这款是电动平衡重式3吨叉车，48V6HPZB450是淄博蓄电池厂为杭叉3吨电动叉车原车配套的蓄电池，杭叉即是杭州叉车的简称，1956年建厂，2000年改制，50多年的历史，10年的改革创新之路，承载了太多杭叉的希望，杭叉人锐意进取，大胆创新，奋发图强，不负众望，从无到有，从小到大，从弱到强，从强到优，成为叉车业的排头兵，跻身世界叉车前十四强，这款杭州叉车电瓶适合杭叉CPD30J叉车使用，配套的80V500AH叉车蓄电池符合国标质保一年，具有的过充电及深放电能力，深放电回充能力强,即使得不到及时充电,甚至在没有充足电下使用,回充后也可得到=容量，广州贝朗斯从事杭州叉车电瓶多年，对品牌选择代理十分谨慎，一般又我司推出的叉车电池基本可大4-6年不等寿命，产品生产选用的材料及部件为行业内优质国际品牌，确保了产品始终如一的可靠性。具有体积小、容量大、寿命长、维护少、外形美观等特点，针对杭叉大吨位蓄电池组，我司可配对自动补水系统，便捷客户后期加液。

Hangzhou Forklift CQD15-20H-SC1, this is an electric counterbalanced 3 ton forklift, 48V6HPZB450 is the battery used by Zibo Battery Factory for the original 3 ton electric forklift of Hangcha. Hangcha is the abbreviation of Hangzhou Forklift. It was established in 1956. The restructuring in 2000, a history of more than 50 years, and a 10-year road of reform and innovation have carried too much hope for Hangcha. Hangcha people are determined to forge ahead, innovate boldly, strive to be strong, and live up to expectations. From nothing, from small to large, from From weak to strong, from strong to excellent, it has become the vanguard of the forklift industry and ranks among the top 14 forklifts in the world. This Hangzhou forklift battery is suitable for Hangcha CPD30J forklifts. The supporting 80V500AH forklift battery meets the national standard warranty for one year and has super strong Overcharge and deep discharge capability, deep discharge recharge capability is strong, even if it is not charged in time, even if it is used without sufficient power, it can get capacity after recharging. Guangzhou Brauns has been engaged in Hangzhou forklift batteries for many years. The brand selection agency is very cautious. Generally, the forklift batteries introduced by our company can basically have a life span of 4-6 years. The materials and components used in the production of the products are high-quality international brands in the industry, ensuring the consistent reliability of

the products. It has the characteristics of small size, large capacity, long life, less maintenance, and beautiful appearance. For Hangcha large-tonnage battery packs, our company can be matched with an automatic water replenishing system, which is convenient for customers to add liquid later.